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Raadsplein besluitvormend 
 
Vergadering d.d. 11 maart 2019 
Locatie Raadzaal 
Aanvang 19.00 
Eindtijd 21.00 
Voorzitter H.J. Meijer 
Griffier/secretaris A.B.M. ten Have 
 
Aanwezige leden Ruben van de Belt, Youcef Ben Ali, Evelina Bijleveld, Wietse 

de Boer, Margriet Boersma, Claudia van Bruggen, Sylvia 
Bruggenkamp, Thom van Campen, Leo Elfers, Jolien Elshof-
Rook, Norman Finies, Brammert Geerling, Lennart Hartman, 
David Hof, Ron Klappe, Jolanda Kok, Margriet Leest, Marcel 
Mulder, Reinier Mulder, Jan Nabers, Eildert Noorda, Mark 
Oldengarm, Mart Oude Egbrink, Sonja  Paauw, Guido 
Pasman, Remko de Paus, Patrick Pelman, Sylvana Rikkert, 
Gerdien Rots, Jeffrey Satoor de Rootas, Jan Slijkhuis, Bert 
Sluijer, Arjan Spaans, Ruth Stoorvogel, Hans Wijnen, Johran 
Willegers en Patty Wolthof 

Afwezige leden Annemee van de Klundert, Jacob Raap 
  
 

1. Mededelingen  
- de leden Raap, Van de Klundert en Van Bruggen zijn verhinderd. 

- dhr. en mevr. Van Vilsteren van zorgboerderij De Huppe bieden de raadsleden een 
glossy aan over het werk op hun boerderijproject. 

2. Vaststelling agenda  
De raad besluit om agendapunt 7, vaststelling WMO verordening, van de agenda af te 
voeren. De portefeuillehouder zal eerst een memo aanleveren met een toelichting op de 
invoering van het abonnementstarief en zal daarin ook ingaan op de mogelijke 
aanzuigende werking. Zodra de memo beschikbaar is zal dit punt opnieuw ter 
besluitvorming worden voorgelegd. 

2.a. Vaststellen profielschets nieuwe burgemeester 
Dit agendapunt wordt voorgezeten door de plaatsvervangend raadsvoorzitter, dhr. Wijnen 
en wordt behandeld in aanwezigheid van de Commissaris van de Koning en de 
Kabinetschef van de provincie. 
Na een toelichting door de voorzitter van de vertrouwenscommissie en een korte verklaring 
van elke fractie worden de vragen, die de Commissaris heeft bij de profielschets 
beantwoord door de leden van de vertrouwenscommissie. 
Daarna wordt het voorstel Vaststelling profielschets nieuwe burgemeester met algemene 
stemmen aangenomen. 

3. Bekrachtiging geheimhouding  
Er zijn geen stukken ter bekrachtiging geheimhouding voorgelegd.  

4. Mondelinge vragen te stellen door raadsleden  
- Vragen van GroenLinks over Doepark Nooterhof duurzaam open 
Wethouder Dogger antwoordt dat er voldoende animo lijkt bij vrijwilligers en dat er 
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voldoende enthousiasme blijkt. De werving van de vrijwilligers loopt via de Milieuraad en 
over enkele weken zal blijken of er voldoende mensen zijn gevonden. De gemeente doet 
een deel van het onderhoud en faciliteert verder de vrijwilligers als het gaat om materiaal 
en coördinatie. 
Dat gaat over de tijdelijke situatie maar ondertussen worden er ook gesprekken gevoerd 
met partijen voor de definitieve toekomstige situatie. Na april zal de raad nader 
geïnformeerd worden over de voortgang. In de gesprekken over de tijdelijke en de 
toekomstige situatie komt ook het item ecologisch beheer aan de orde. 
- Vragen van de fractie van het CDA over oproep om te gaan stemmen / 
opkomstbevordering. 
Burgemeester Meijer erkent het belang van een hoge opkomst en geeft aan dat de 
gemeente ook bij deze verkiezingen bijdraagt in faciliterende en logistieke zin door bv te 
zorgen voor voldoende stembureaus, de bezetting er van, de telling etc. Uit onderzoek van 
de universiteit van Tilburg is gebleken dat het bieden van voldoende stemlokalen een van 
de belangrijkste opkomstbevorderende maatregelen is. Wat betreft de suggesties van het 
CDA voor opkomstbevordering merkt de burgemeester op dat het initiatief er voor bij de 
provincie ligt. Bij de gemeenteraadsverkiezingen lag dit bij de gemeente en toen is er ook 
een bedrag beschikbaar gesteld door de raad voor opkomstbevordering. De provincie is bij 
deze verkiezingen daarvoor verantwoordelijk en heeft ook een aantal initiatieven daartoe 
ondernomen. De suggestie om een stembureau in het Vliegende Paard te openen en zo 
jongeren te trekken zal aan de provincie worden doorgegeven, waarbij wel wordt 
opgemerkt dat de voorbereidingstijd wel erg kort is. 
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5. Ingekomen stukken  
De fractie van de PvdA vraagt om agendering van de informatienota Kadernota 2020 
Omgevingsdienst IJsselland in een informatieronde. 

Met inachtneming van enkele opmerkingen m.b.t. de uit te nodigen partijen stemt de raad 
in met dit agenderingsverzoek. 

Voor het overige wordt de lijst ingekomen stukken, inclusief de voorgestelde wijze van 
afdoening, vastgesteld. 

6. Ontslag burgerlid PvdA 
Met algemene stemmen aangenomen. 

7. Verordening WMO gemeente Zwolle 2019 
Van de agenda afgevoerd. 

8. Versterking winkelgebied Diezerbrink, vervolgaanpak 
Met algemene stemmen aangenomen. 

9. Rijksbijdrage opsporen / ruimen explosieven 2018 
Met algemene stemmen aangenomen. 

10. Aangepast Plan van aanpak energietransitie 2018-2022 
- Motie 10-1 van ChristenUnie, GroenLinks, Swollwacht, PvdA, CDA en D66 over 
gemeente Zwolle als speler in de energietransitie. 
Met algemene stemmen aangenomen. 
- Motie 10-2 van de PvdA, SP, ChristenUnie en GroenLinks over betaalbare 
energietransitie. 
De fractie van de VVD stemt tegen de motie, de overige fracties stemmen voor.  
De motie is aangenomen. 
- Motie 10-3 (gewijzigd) van de PvdA en D66 over monitoring sociale en economische 
effecten. 
De fractie van de VVD stemt tegen de motie, de overige fracties stemmen voor.  
De motie is aangenomen. 
- Motie 10-4 van de SP en de PvdA over Power to the people. 
De fracties van PvdA, SP, D66 en CDA stemmen voor de motie, de overige fracties 
stemmen tegen.  
De motie is verworpen. 
- Motie 10-5 van de VVD over Visie rolneming gemeentelijke overheid  
De motie wordt aangehouden. 
Het voorstel Aangepast Plan van aanpak Energietransitie wordt vervolgens met algemene 
stemmen aangenomen. 

11. Verkenning haalbaarheid en vervolg geothermie 
-Motie 11-1 van het CDA over Rol gemeente in warmtenetten. 
Met algemene stemmen aangenomen. 
-Motie 11-2 van SP en PvdA over Onze grond, onze warmte, ons eigendom. 
De fracties van de VVD en Swollwacht stemmen tegen de motie, de overige fracties 
stemmen voor. De motie is aangenomen. 
-Het voorstel Verkenning haalbaarheid en vervolg geothermie wordt met algemene 
stemmen aangenomen. 

12. Kredietaanvraag gebiedsontwikkeling IJssel-Vechtdelta en Zwolse Adaptatie Strategie 
Met algemene stemmen aangenomen. 

13.  Moties vreemd aan de orde van de dag 
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- Motie 13-1 van D66, SP, PvdA en CDA over behoud The Young Ones in Zwolle. 
Voor de motie stemmen de fracties van SP, PvdA, D66 en CDA, de overige fracties 
stemmen tegen.  
De motie is verworpen. 
- Motie 13-2 van SP, PvdA en GroenLinks over alleenstaanden hebben ook recht op een 
betaalbaar huis. 
Voor de motie stemmen de fracties van GroenLinks, SP, PvdA en CDA.  
De motie is verworpen. 
- Motie 13-3 van de SP over Pledge Alliantie kinderarmoede. 
Voor de motie stemmen de fracties van SP, PvdA en D66, de overige fracties stemmen 
tegen.  
De motie is verworpen. 
- Motie 13-4 van de SP over Zorg voor zorg in Zwolle Voor de motie stemmen de fracties 
van SP, D66 en PvdA, de overige fracties stemmen tegen.  
De motie is verworpen. 
- Motie 13-5 van GroenLinks, Swollwacht, CDA, PvdA en D66 over bamboe verkeers-, 
plaats- en straatnaamborden. 
Met algemene stemmen aangenomen. 

14. Sluiting  
De voorzitter sluit de vergadering om 21.50 uur.  
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